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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. november 21. napján 

Kadarkút Város Önkormányzata házasságkötő termében 1800 órai kezdettel megtartott 

közmeghallgatásáról. 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

  

 

Tanácskozási joggal:  

 Dr. Szalontai András jegyző 

Jegyzőkönyvvezető: 

 Kaszáné L. Ágnes  köztisztviselő 

 

Bejelentéssel távol maradt:  

 Horváth Ferencné  képviselő 

Kujbus András György képviselő 

 

A lakosság részéről jelen van: 49 fő. 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 tagjából 5 fővel, 

megjelent, így a közmeghallgatás határozatképes, azt megnyitja. Karsai József polgármester 

javasolja, hogy a közmeghallgatáson a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendet 

tárgyalja. 

 

 

Napirend: 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2022. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2023.évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

166/2022.(XI.21.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2022. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Jó estét kívánok, köszöntök mindenkit a mai közmeghallgatáson. Örülök, hogy ilyen sokan 

megtiszteltek bennünket. Próbáltuk olyan időpontra tenni a közmeghallgatást, amikor 

mindenki el tud jönni. 

Köszönöm mindenkinek, aki érdeklődik a helyi közügyek, közélet iránt, tartsa meg ezt a jó 

szokását a továbbiakban is. 

Mondanék egy két szót az idei és a jövő évről. A jövő évről a mondandómat úgy kell majd 

kezdenem, hogy minden bizonytalan. Nyugodtan fel lehet majd írni, hogy a polgármester, 

amit mondott az nem úgy van, mert lehet, hogy amit most mondok, az holnap már nem úgy 

lesz, mert ilyen világot élünk jelen pillanatban. 

 

Az önkormányzat gazdálkodása a 2022-es évben kiegyensúlyozott volt. A nehézségeket 

áthidaltuk, a terveinket többé, kevésbé meg tudtuk valósítani. Ebben az évben még a rezsi, 

élelmiszer és egyéb válság sem érintett bennünket súlyosan. 

 

Az önkormányzat a költségvetését az 1/2022. (II.25.) számú rendeletével fogadta el. Az 

önkormányzat bevételei 2.084.179.212 Ft összegben 92,18 %-ban teljesültek. Míg kiadásai 

799.734.244 Ft-ban, ez 35,37%-ban teljesült. Ennek a nagy különbségnek az az oka, hogy 

ebből a hatalmas bevételből, lakosságszám arányosan egy csomó fejlesztési forrás van, amely 

fejlesztések tervezése, közbeszerzési eljárása, annak lebonyolítása, a nyertes ajánlattevő 

kiválasztása jelen pillanatban is zajlik és folyamatban van. Ezeket a pénzeket csak a jövő és 

az utána lévő évben tudja az önkormányzat elkölteni. 

 

Az önkormányzat működési támogatása, ez az intézmények és a település üzemeltetés 

működésére az Államtól kapott összeg,  312.489.582 Ft volt. Ennek a teljesülése időarányos 

79,7%. Ezt úgy nevezik, hogy nettó finanszírozás. Ezt az Állam az Önkormányzat részére 

időarányosan biztosította, és reményeink szerint időarányosan biztosítani is fogja. 

 

Felhalmozási célú bevételek illetve támogatások azok, amelyeket elő kell készíteni és majd 

később lehet elkölteni. A jégverésre kaptunk Vis maior támogatást október 31. napjáig 

23.443.646 forintot. 

A Magyar Falu Programban közterület karbantartó gépek beszerzésére nyertünk 14.828.179 

forintot. 

Ami nagy összeg volt az a településfejlesztés Kadarkúton TOP PLUSZ támogatás, amely 

573.569.900 Ft.  Ez EU-s támogatás lenne, ha az EU a Magyar Kormányt ezzel támogatná. A 

Magyar Kormány ezt saját forrásból a nyertes települések számára biztosította. Bízom benne, 

hogy a Kormányzat ezt a pénzt meg fogja kapni. 

 

Ugyanúgy UNIO-s pénz, ami Állami támogatás volt a Művelődési Ház energetikai 

korszerűsítése. 190.656.500 Ft támogatást kapott az önkormányzatunk. A közfoglalkoztatási 

programoknál kaptunk dologi eszközök beszerzésére 1.715.292 Ft támogatást. Az 

önkormányzat közhatalmi bevétele  64.376.282 Ft volt. Ezekről azt kell tudni, hogy ezek azok 

a bevételek amelyeket az önkormányzat saját jogán szed be és arra használja amire szeretné. 
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Az imént felsorolt bevételek kötött felhasználásúak. Ezeket a pénzeket oda kell költeni és ott 

kell felhasználni, ahova azt adták. Van ahol ez a támogatás elegendő és van ahol nem. 

 

A közhatalmi bevételek nagyon fontos részét teszi ki az iparűzési adó bevétel. Ez a 

vállalkozások által bevallott és befizetett iparűzési adó, nálunk ez 2%, ami forintosítva 

55.921.691 Ft. Köszönet minden itt lévő helyi vállalkozás vezetőjének és azoknak is akik 

nincsenek itt. A cégeink nagyon jól teljesítettek, az iparűzési adó bevételünk a tervezettet 17 

millió forinttal meghaladta. 

 

Az önkormányzatnak likviditási, fizetési problémája nem volt. Nekünk is gondot jelent a 

megnövekedett energia számláknak a kifizetése.  

 

Kormányrendelet határozza meg, hogy minden önkormányzatnak meg kell 25%-ot takarítani 

a rezsi számláján. Nálunk óriási költség a gázfűtés költsége. 

 

Az árammal ekkora probléma nincs, mert a közvilágítást pár éve LED-es világítással oldottuk 

meg, az intézményeinken napelem található. 

 

A gáz felhasználást próbáljuk korlátozni, minimalizálni. A Hivatal épületében is próbáljuk a 

21fokot biztosítani. 18 fokban az irodában dolgozni lehetetlen. 

 

Sok önkormányzat nekilátott a közvilágítás csökkentésének, én azt javasoltam a képviselő-

testületnek, hogy a közvilágítást ne korlátozzuk, úgy gondolom, ezt a költséget takarékos 

gazdálkodással ki tudjuk gazdálkodni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a beszámolót tudomásul vette. 

 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2023. évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A jövőre rátérve azt lehet mondani, hogy minden bizonytalan. A legnagyobb bizonytalanság 

az energia árakban van. Gáz vonatkozásában az önkormányzat a felhasznált mennyiség 

alapján közbeszerzési eljárásra kötelezett. 

Elmondta, hogy meg kell versenyeztetni a cégeket, de ez a verseny is egyoldalú, mert a 

kereskedő cégek sem tudják holnap mennyi lesz a piaci gázár és nem is adnak egy évre 

ajánlatot. A Kormány ezt úgy oldotta fel, hogy az Állami cégnek kötelező ajánlatot adnia. 

 

Jelen pillanatban a mozgó tőzsdei árakon úgy számoltuk, hogy ki, a jövő évben ha ezek az 

árak így maradnak, akkor az intézményeink fűtés költsége kb. 36 millió forint lesz. Ha ezt ki 

akarjuk fizetni, akkor az iparűzési adónkból nem sok minden marad.  

 

A jövő évi költségvetési törvényben az önkormányzatok támogatása plusz költségeket mutat. 

21-22 millió forinttal több működési támogatást fogunk kapni. Még nem tudjuk, hogy lesz- e 

minimálbér emelés és garantált bérminimum támogatás. Nem tudjuk, hogy ezt az összeget az 

önkormányzatok 100%-ban meg fogják-e kapni, vagy csak részben fogják megkapni, vagy 

nem fogják megkapni, mert a megnövekedett működési támogatások ezt majd tartalmazni 
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fogják. Én úgy tervezem, hogy a költségvetést hasonló számokkal tudjuk elfogadni mint az 

idén, mínusz ez a 20 millió forintos rezsi különbség ami önkormányzati szinten adódik. 

 

Takarékosságból úgy döntöttünk, hogy a művelődési házat, könyvtárat, téli üzemmódra 

állítjuk át, a kollegák a városházán megtalálhatóak igény esetén. 

 

Nagyobb rendezvényt sem tervezünk a művelődési házban. 

 

A művelődési háznál energetikai korszerűsítésre pályáztunk, ahol hőszigetelés, nyílászáró 

csere és egy hőszivattyús rendszer fog kiépítésre kerülni. A hőszivattyús rendszer a 18-19 

fokot tudja optimális esetben. 

 

A TOP PLUSZ-os fejlesztésekben a Szabadság utca és a Petőfi utca vízrendezése, járdaépítés 

a Szabadság utcában a vízrendezéshez kapcsolódóan projektet szeretnénk megvalósítani. 

A művelődési háznál megépítésre kerül egy külső fix színpad.  

A szociális alapszolgáltatási központnál szeretnénk befejezni a parkolókat illetve a környéket 

szeretnénk parkosítani és utcabútorokkal ellátni. 

A központi autóbusz várót is teljesen felújítjuk, visszaadjuk az eredeti funkciójának. 

Az óvoda udvarán játszóteret alakítunk ki a bitumenes pályák mögött a szolgálati lakás 

mögötti területen. Szeretnénk, hogy az alsós gyerekek számára egy játszótér rendelkezésre 

álljon. 

A sporttelephez vezető úton kiépítjük a bekötő utat és kialakítjuk a parkolókat. 

Parkolókat szeretnénk kialakítani a posta előtti közterületen is. 

Az „Akác” vendéglő kialakításának bővítésének a második ütemét tartalmazza a beadott és 

elnyert pályázatunk. 

 

A polgármester elmondta, hogy az „Akác” vendéglőt az önkormányzat fogja működtetni. 

Mivel az adott épület nem tartozik kötelező önkormányzati feladat ellátásához ezért próbált 

olyan forrást keresni, amivel ezt meg lehet menteni. Egy olyan közösségű célú épületet 

szeretne kialakítani, ahol bármilyen családi rendezvény, esküvő, lakodalom, keresztelő, 

halotti tor, stb. megtartható. Az alsó rész 120 fő befogadására lesz alkalmas. 

Elmondta, hogy a vendéglő működése a helyi szakképző iskola működésének elengedhetetlen 

feltétele, ugyanis a gyerekeknek az un. duális szakképzésbe szakmai gyakorlati helyet kell 

biztosítani. A vendéglő körüli park is rendezésre kerül. Járdák, kerékpártároló kerül 

kiépítésre. Parkberendezési tárgyak fognak megújulni, okospad is elhelyezésre kerül a 

parkban. 

 

Elmondta, hogy az akadálymentesítés bármely középületnél a projekt része, 

akadálymentesítés nélkül nincs támogatás. 

 

Elmondta, hogy továbbra is szeretné biztosítani a közfoglalkoztatást. Beszélt arról, hogy a 

település üzemeltetést közfoglalkoztatottak nélkül nem lehet megoldani. Elmondta, hogy nem 

mindig a legjobb munkaerővel tudnak dolgozni és vannak problémák. 

 

A polgármester beszélt az orvosi rendelő ügyéről is. Összefoglalta az eddig történteket az 

orvosi rendelő építésével kapcsolatban. 

Elmondta, hogy az építés költsége bruttó 256.322.000 Ft volt. Kiírásra került a nyílt 

közbeszerzési eljárás. A HM BAU Kft. tette a legjobb ajánlatot. A képviselő-testületnek 6 

millió forintot kellett biztosítania pluszban. Elmondta, hogy jött a válság és kiderült, hogy 

ebből a pénzből ezt a beruházást nem lehet megvalósítani. Amikor a határidő lejárt és látszott, 
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hogy nem halad az építkezés a képviselő-testület úgy döntött, hogy felbontja a vállalkozóval a 

szerződést. A cég semmivel nem kapott több pénzt, mint ami munkát elvégzett. A független 

szakértő véleménye szerint az önkormányzat tartozik kb. 1.800.000-2.000.000 forinttal a 

vállalkozónak. A meghiúsulási kötbérrel, ami 40 millió forint a vállalkozó tartozik az 

önkormányzatnak. Ennek megfizetése jogi útra lett terelve. 

 

A független szakértő véleménye szerint az épület készültségi foka 30,8%, mi 30%-ot fizettünk 

ki.  

Új közbeszerzési eljárást írtunk ki, előzetesen kb. 12 cég jelezte érdeklődését a befejezés 

iránt. 

Bízom benne és dolgozunk érte, hogy ez a beruházás megvalósulhasson. Az átadás átvétel 

határideje 2023. június 30. napja. 

 

A polgármester elmondta, hogy a jégkár során megrongálódott önkormányzati épületeknél is 

megtörtént a kárelhárítás. Új tető került a rendőrőrs épületére, a Kossuth utcai bérlakások 

tetejére, a városháza tetőszerkezete ki lett javítva. Az egyéb más megrongálódott épületeink ki 

lettek javítva. 

 

Köszönöm, hogy meghallgattak. Ha valakinek van az elhangzottakkal kapcsolatban kérdése, 

észrevétele, hozzászólása, az kérem, hogy tegye meg. 

 

Kozákné Pál Erika kadarkúti lakos 

Az egyik probléma megoldódni látszik, a büfé, kenyérbolt, húsbolthoz  parkoló kialakítására 

ígéretet kaptunk. 

A másik probléma a megállni tilos táblánál az 50 métert szűkítsék le 25-30 méterre a város 

érdekében. Az ABC parkolója nem bírja el a forgalmat, a vevőkre viszont szükség van, mert 

sok ember megélhetése a tét. 

Ahhoz, hogy bemenjenek a vevők valahol meg kell állni. 

 

Mikó Renáta kadarkúti lakos 

El tetszett mondani, hogy mennyi anyagi forrást adnak közterület rendben tartásra.  Tetszett 

említeni a humán erőforrását is a közterületeknek. A kérdésem az lenne, hogy a periférián 

lévő buszmegállók miért nem kerülnek ez alá. 

A másik kérdésem pedig az lenne, hogy a gyerekháznak miért nem adják meg a támogatást, 

amit kér. Köszönöm. 

 

Bakó György kadarkúti lakos 

Azt szeretném kérdezni, hogy június 30. napja után milyen szolgáltatásokra számíthatunk a 

háziorvosi rendelésen kívül az új egészségházban? 

 

Barcsák János kadarkúti lakos 

Részemről a közvilágítás nagy részét este 11 órától hajnali 4 óráig lekapcsolnám. A 

kereszteződésekbe és a frekventált helyeken meghagynám. 

A Körmendi utca forgalma nagyon veszélyes, fekvőrendőrt vagy sebességmérőt, vagy valami 

mást kellene elhelyezni, mert nagy sebességgel közlekednek az emberek. 

 

Hiller István kadarkúti lakos 

A csapadékvíz elvezetéssel kapcsolatba szeretnék hozzá szólni. Három évvel ezelőtt is 

jeleztem az Ady Endre utcában nincs a csapadékvíz elvezetés megoldva. A csapadékvíz 
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befolyik a telkemre, a házam veszélyben van. Ígéretet kaptam az elvezetésre, nem történt 

semmi. Nincs lehetőségem a csapadékvíz elvezetésére. 

Kérem a polgármester Urat és a képviselő-testületet valamit csináljanak. Egy ember nem 

ember? 

 

Kovács Tünde kadarkúti lakos 

A Kossuth utca 16-18-ban lakók reménykedhetnek-e abban, hogy bárhonnan bármilyen 

forrásból a már összedőlő épület valaha felújításra kerül? Túl azon, hogy nyáron megtörtént a 

nyílászáró csere, elvileg a tető is javításra került. Meg lehet nézni, hogy milyen állapotban van 

az az épület, mondjuk a 14-hez képest. 

A másik kérdésem amit a jegyző Úrral ügyeztem, hogy áll az ugyanerre az épületre vonatkozó 

DRV-s szerződés? Köszönöm. 

 

Gulyás József kadarkúti lakos 

Az építőiparral kapcsolatban elmondanám, hogy nincs szakember Kadarkúton. 

Amikor van a pályáztatás bármilyen épületnél, ki az az illető az önkormányzatnál aki ezt 

felügyeli? Kik voltak, akik ellenőrizték, hogy a vállalkozó ilyen kárt csinált a városnak? 

Tudták azt, hogy volt probléma Babócsán de itt Kadarkúton megkapta a vállalkozó ezt a 

munkát? 

 

Elmondta, hogy a központ kátyus, parkoló nincs a rendőrség előtti árok mély, miért nem 

lehetett az árkot leburkolni? 

Elmondta, hogy a városban az utakkal probléma van. Három éve nincs játszótér Kadarkúton, 

nem készült semmi. Megkérdezte miért kell mindent a COVID-ra és a háborúra fogni. 

Megkérdezte, hogy az országgyűlési képviselőnk Szászfalvi László mit tett Kadarkútért. 

Elmondta, hogy a Gomba Büfé tetőszerkezete 3 éve készül, azóta a faanyag is eltűnt. Az 

önkormányzati lakások állapota és a járdák állapota is siralmas. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

A megállni tilos táblával kapcsolatban megtesszük amit lehet. Az út közút és a közút a 

rendőrség javaslatára helyezte ki a megállni tilos táblákat. Az Őrsparancsnok Úrnak se 

felettesei nem vagyunk se utasítói jogkörünk nincs. A felelősség kizárólagosan az övé. Meg 

kell érteni, ha valami baleset ott történik, mindjárt lesz felelős, aki az őrsparancsnok, hogy 

miért nem látta, hogy ott milyen közlekedési viszonyok vannak. A képviselő-testület elé 

fogom terjeszteni a parkoló kialakítását és az oda való beközlekedést. 

 

Az Ady Endre utca vízrendezését, csak ígérni tudom. Ez pénz kérdés, ha sikerül rá forrást 

találni megcsináljuk. 

 

A periférián lévő buszvárókkal kapcsolatban elmondanám, hogy a buszmegálló felújítás nem 

támogatható, mert három gazdája van. Gazdája a közlekedési vállalat, a Magyar Közút és az 

önkormányzat. De egyik sem igazán gazdája. Mivel három gazdánál van a tulajdonjog és 

annak megosztása nem tisztázott, ezért nem tudtunk rá a TOP PLUSZ-os forrásokból 

pályázni. 

 

A gyerekház támogatásával kapcsolatban elmondanám, hogy a gyerekházat a képviselő-

testület az Állami normatíván kívül plusz 4 millió forinttal támogatja. A gyerekház 

működtetése nem kötelező önkormányzati feladat. 
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A háziorvosi rendelésen kívül milyen szolgáltatások lesznek az új orvosi rendelőben kérdésre 

elmondanám, hogy a három háziorvos biztos a fogorvos kérdéses. A fogorvos Úr jelezte, 

hogy december 31. napjától nyugállományba vonul. Jelen pillanatban nem találunk fogorvost. 

Nagyon sokan jönnek és keresnek háziorvos problémával. Mindenkinek azt tudom mondani, 

hogy örüljünk, hogy mind a három háziorvosi körzetbe van jelen pillanatban háziorvos.  

 

Elmondta, hogy a háziorvosok átlag életkora 70 év felett van Somogy megyében, akik itt 

vannak azokat meg kell becsülni. Elmondta, hogy az ügyeleti rendszer átalakulóban van. 

Elmondta, hogy a fizioterápia szintén önként vállalt önkormányzati feladat, amit a 

továbbiakban is tud működtetni az önkormányzat. Elmondta azt is, ha valaki valamilyen 

magánrendelést szeretne itt működtetni, abban is partner az önkormányzat. 

 

A közvilágítás kérdésében ellentétes a véleményünk a kérdezővel. Jelentős közbiztonsági és 

baleset megelőzési kockázata van annak, hogy a közvilágítást lekapcsoljuk. Én nem javaslom 

a lekapcsolását, de ez a képviselő-testület jogköre. 

 

A Körmendi utcai forgalmat fekvőrendőrrel sem, sebességmérőkkel sem és egyéb módon sem 

lehet meggátolni és megakadályozni. Az emberek fejében kell rendet rakni. A közlekedési 

kultúrán kellene változtatni. 

 

A Kossuth utca 16-18 bérlakással kapcsolatos kérdésre válaszolva, tudjuk látjuk a bérlakások 

állapotát. Van egy lepusztult bérlakás állományunk. Bérlakásra annyi pénz tudunk költeni, 

amennyi a lakbérekből befolyik. Elég sokat költöttünk most bérlakások felújítására, 

korszerűsítésére. El is költöttük a bérlakás számlán lévő pénzünket, amit majd a lakbérekből 

pótolni kell. Amint erre forrás lesz folytatjuk ezeknek a bérlakásoknak a korszerűsítését. 

 

A DRV-s történethez hozzátartozik, hogy a DRV teljesen mást mond Önnek és teljesen mást 

mond nekem. A DRV ügyintézés katasztrófális. Többször jeleztem a DRV önkormányzati 

referensének a problémát. 

 

Gulyás József kadarkúti lakos hozzászólására reagálnák. Az, hogy egy árok miért olyan mély, 

a terepviszonyok miatt, azért hogy a víz elfolyjon mély árkokat kell készíteni. A beruházás 

UNIOS forrásból valósult meg, amely pályázat burkolt árkokat, parkolókat az árkok fölé nem 

támogat. A központ rendezése a gomba büfé felújításával együtt meg fog történni. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

A Kossuth utca 2, Árpád utca 1. helyrajzi szám 1. a földhivatali bejegyzés szerint ez egy 

önkormányzati tulajdonban lévő terület és ezen egy épület van, áruház. Szeretném 

megkérdezni, hogy melyik az az épület? 

 

Karsai József polgármester 

Fogalmam sincs. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Nincs épület azért kérdezem, hogy mi az az épület, áruház ami a földhivatalban a tulajdoni 

lapon van. Kérem annak a rendezését. 

 

A közösségi beszólásokból kiderült, hogy volt ott régen valami épület. 
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Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Az őszi lombtakarítás alkalmával látjuk, hogy az hogyan működnek. Szeretném javasolni egy 

lombfúvó, aprító funkcióval ellátott berendezésnek a beszerzését, amivel sokkal egyszerűbb 

lenne a lombnak az eltakarítása. 

 

A következő kérdésem az orvosi rendelővel kapcsolatos. A meghiúsulási kötbér 40 millió 

forint. Mely jogi iroda képviseli az önkormányzatot a kötbér behajtása ügyében? És ennek a 

munkának hozzávetőlegesen mekkora a díjazása? Ha ezt nem hajlandó elárulni, akkor hány 

százalékát teszi ki a kötbérnek? 

A független képviselő-asszony utolsó testületi ülés alkalmával jegyző Úrtól számla rendezését 

kérte számon, milyen tevékenység kiegyenlítéséről volt szó? Köszönöm szépen. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem értem az utolsó kérdését. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Az utolsó közgyűlésen, képviselő-testületi ülésen elhangzott, hogy független képviselő 

asszony jegyző Úrtól számla rendezését kérte. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Tartozom neki, nem értem a kérdést.  

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Vissza lehet nézni a felvételt, ott hangzott el. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nekem nem tartozik az biztos. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Jogi ügyletről lévén szó a képviselő asszony tette fel a kérdést, hogy mikor rendezi a számlát. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Szerintem az ügyvédi megbízásra gondol, hogy ki a megbízott ügyvéd is mi a várható díjazás. 

A képviselő-asszonynak megküldtem a választ. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Én nem a képviselő-asszony vagyok, én szeretnék rá választ kapni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Bogádi és Harci-Kovács ügyvédi iroda látja el az önkormányzat jogi képviseletét. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

Székhely, város? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Pécs. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

És a hozzávetőleges díjazása? 
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Dr. Szalontai András jegyző 

Hozzávetőlegesen 5%. 

 

Váradi Ildikó kadarkúti lakos 

A 40 millió forintnak az 5%-a. Köszönöm. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

3. Egyebek  

 

A polgármester megköszönte mindenkinek a részvételt  és mivel ünnepek jönnek, 

mindenkinek Békés Boldog Áldott Ünnepeket és Boldog Új Évet maga és a képviselő-testület 

nevében! Elmondta, hogy mindenkit szeretettel vár az Adventi vásárra és a gyertya gyújtásra. 

A háborús időben mindenkinek békességet kívánt. 

 

Karsai József polgármester a közmeghallgatást 1925 órakor  bezárta. 

 

          

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


